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PROTOKOLL 
STYRELSEMÖTE JURIDISKA FÖRENINGEN I UPPSALA 2024-03-13 KL. 17:15.  

 
NÄRVARANDE: 

Ordförande:   Jasmine Carlsson  

Vice Ordförande:  Robert Oddestad 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare: Ellinore Rosvall 

Ordförande för sociala utskottet: Vera Gunnars  

Arbetsmarknadsansvarig:  Arsalan Chenaraki (fr.o.m. 12 §) 

Kommunikationsansvarig: Malin Danielsson  

Verksamhetsrevisor:   Alva Johansen 

 

 

1 § MÖTETS ÖPPNANDE  

Jasmine Carlsson öppnade mötet kl. 17:15.  

 

2 § VAL AV JUSTERARE TILLIKA RÖSTRÄKNARE  

Förslag: Malin Danielsson 

 

Styrelsen beslutade  

Att  välja Malin Danielsson till justerare tillika rösträknare.  

 

3 § GODKÄNNANDE AV KALLELSEFÖRFARANDET 

Kallelsen utgick 2024-03-06 i enlighet med kallelseförfarandet.    

 

 Styrelsen beslutade  

 Att godkänna kallelseförfarandet. 

 

4 § ADJUNGERINGAR 

 

Styrelsen beslutade  

Att  adjungera Irma Flores till och med 12 §.  

Att  adjungera Johan Håård till och med 13 §.  

 

5 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTA 

Bilaga: Dagordning   

 

Styrelsen beslutade  

Att  fastställa föredragningslistan med tillägg av ny 19 § 

Anmodningslista bal + Ämbetsmannaskap samt ny 20 § Sponsorspaket.  
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6 § PROTOKOLL FRÅN FÖREGÅENDE SAMMANTRÄDE 

Bilaga: Protokoll 2024-02-28  

 

Protokoll 2024-02-28 är justerat och kan läggas till handlingarna.  

 

Styrelsen beslutade  

Att lägga protokoll 2024 – 02 – 28 till handlingarna.  

 

7 § MEDDELANDEN OCH RAPPORTER  

Ordförande meddelade:  

• Möte med seniorskollegiet. 

• Föreläsning med David Fåhraeus, UHR och Kommissionen. Det kommer 

troligtvis att vara ytterligare en EU-föreläsning i april.  

• Stockholms nations 375-årsjubileum. 

• Avstämningsmöte med studierådet.  

• Arbetsgrupp gällande studentrepresentation i fakultetskollegiet.  

• Styrelsemöte UUFS.  

• Planeringsmöte med Giulia Meo inför föreläsning.  

• Lyckad vårgasque. 

• Möte med KK angående samarbetsavtal. Ska enligt avtal sälja gästkort. Det 

har inte gjorts tidigare men kommer att göras nu. De kommer att kosta150 

kr/st. Förvaras på Ihre men styrelsen, främst ordförande och vice ordförande 

kommer att kunna sälja. Det kommer att komma ut information i våra sociala 

kanaler. Finns kriterier på vilka som kan köpa kort och det är viktigt att de 

följs.  

• Remissmöte. 

• Områdesnämnd. 

 

Vice ordförande meddelade:  

• Löpande skött ekonomin. 

• Småstartat med bokslutet. 

• Organiseringsdag med klubbmästeriet.  

• Varit med på seniorskollegiet.  

• Representerat på Stockholms nations jubileumsbal samt på vår Vårgasque.  

 

Utbildningsansvarig tillika sekreterare meddelade: 

• Enlight-konferens i Belgien.  

• Avstämning med studierådet.  

• Förberedelser inför JURO-möte i Karlstad.  

• Styrelsemöte UUFS.  

• Kontinuerlig avstämning med stipendienämnden.  

• Vårgasque!  

 

Ordförande för sociala utskottet meddelade:  

• Slabben kommer att avbokas.  

                

     Kommunikationsansvarig meddelade:  
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• Första numret för året av Press Judicata har publicerats.  

• Har planerat jubileumsmerch.  

• Mycket mailkontakt.  

• Jubileumsåret har introducerats i våra sociala kanaler.  

• Varit med på innebandysittning tillsammans med UppsalaEkonomerna.  

• Seniors.  

• Consor. Kommer att ske en uppdatering.  

 

 

      Arbetsmarknadsansvarig meddelade:  

• Women Career Network på SU har hört av sig om samarbete. Om det blir 

aktuellt med ett samarbete kommer det att marknadsföras. 

• Diskussion gällande samarbetsavtal.  

• Sponsorsavtal för recceveckorna. Ska samarbete med sponsorsansvarig i 

reccekommittén.  

 

   Klubbmästare meddelade (inskickat före mötet): 

• Jubileumsölen kommer att kosta en del varför det noga ska 

görasövervägningar.  

• El Plastico var lyckat.  

• Bra städdag.  

 

8 § PROTOKOLLFÖRING AV TAGNA PC-BESLUT  

Några PC-beslut har inte tagits sedan föregående möte.  

 

9 § BEVAKNINGSLISTAN   

  Bevakningslistan gicks igenom och uppdaterades.  

 

10 § EKONOMISK ÖVERSIKT    

Den löpande ekonomin ser bra ut!  

 

11 § FÖRSLAG PÅ NYA POLICYER 

Föredrag: Irma Flores, JOM.  

Bilaga: Förslag på ny alkoholpolicy och Förslag på ny reccepolicy  

Bakgrund: Irma Flores kommer att presentera förslag på nya policyer. Styrelsen 

förväntas ta del av bilagorna så att vi kan ha en diskussion om förslaget och 

komma med invändningar. Om styrelsen finner att policyerna är redo att 

godkänna kan vi göra det på det här mötet. Annars kan eventuellt en andra läsning 

behövas.  

 

Irma Flores presenterade förslaget. Nedan följer några diskussionspunkter.  

• Allting gällande reccepolicyn ska finnas lättillgängligt.  

• Förkorta och ändra om de delar som inte behövs och som är upprepande.  

• Det finns inte någon alkoholpolicy på hemsidan och det ska ändras.  

• Lägg upp alkoholpolicyn eller eventuellt invänta revideringarna.  

• Förslag på att göra om policyn till en trygghetspolicy.  
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• Saknar ett åtgärdsprogram med riktlinjer. Det är viktigt att det finns tydliga 

riktlinjer så att samtliga vet vad som gäller, när det gäller och vem som är 

ansvarig.  

• JOM ska ha gott om tid på sig att förbereda.  

• Åtgärdspolicyn i förhållande till stadgan.  

• Klargöra trappan.  

• Ett bra underlag till trygghetsrapporten.  

 

Styrelsen kom fram till att det presenterade materialet är ett bra underlag till den 

trygghetspolicy som planeras att författas.  

 

12 §  OMBUDSRAPPORTEN OCH RESULTAT AV RECCEENKÄT 

           Föredrag: Irma Flores  

 Bakgrund: Irma Flores kommer att presenterna ombundsrapporten och     

resultatet av recceenkäten. Hon meddelar även att ett ombud för recceveckan 

HT24 kommer att presenteras inom den närmaste veckan, så vi kommer att ta ett 

PC-beslut på det inom snar framtid. Ombudet ska väljas före 18 mars då personen 

ska kunna förbereda sig för temasläppet.  

 

Styrelsen förväntas inte ta del av några förberedande handlingar.  

 

Irma presenterade rapporten. Nedan följer några punkter som togs upp och 

diskuterades.  

 

• Tre avvikande saker från rapporten:  

Från enkäten gick att utläsa några avvikande händelser som behöver arbetas 

vidare med. Bland annat kommer mycket fokus ligger på det preventiva arbetet.  

 

• Några reccar har inte känt till vem som är recceombud. Något vi tycker är 

både oroväckande och häpnadsväckande då vi presenterat henne i alla 

sammanhang. Framöver är det extra viktigt att arbeta för att alla reccar ska 

veta att de kan vända sig till ombudet.  

 

• De allra flesta funktionärer har skött sig bra och reccarna är överlag väldigt 

nöjda.  

 

• Vissa har varit mer öppna mot ombudet och andra har varit mindre. 

Kommitteen har varit många till antalet så de har kunnat vara med lagen i 

högre utsträckning.   

 

• Sociala kanaler. Viktigt vad vi sänder ut för signaler och värderingar i våra 

kanaler. Det kan alltid förbättras och vi ska vara så tydliga som möjligt till 

fadderlagen så att alla inlägg är bra.  

 

• Vissa har haft en hård attityd både mot ombudet och mot andra. Därför ska 

mycket fokus riktas mot attityd gentemot varandra. Det måste till exempel 

vara rimligt att få en uppmaning utan att för den sakens skull bli otrevlig 

tillbaka. På samma sätt ska inte uppmaningar ges med en otrevlig attityd.  
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• Det diskuterades även om det finns skäl att ha två ombudsmän. För avlastning och 

kollega för recceombudet i allmänhet, för ökad trygghet och närvaro i synnerhet.  

I reccepolicyn står det ”ombudman” och det ska i så fall ändras till 

ombudsmännen alternativt ombudman(männen).  

 

• Framåt kan recceombudet roll utvecklas. Det planeras bland annat för att 

utveckla någon form av anonym chattlänk. Det är enkelt att kontakta 

recceombudet, men svårt att då vara anonym i dagsläget. Vissa saker kräver 

självklart att ombudet vet vem det rör, men vissa saker kan vara bra att kunna 

rapportera anonymt.  

• Rapporten kommer i efterhand, vilket gör att kommitéen/ styrelsen i vissa fall 

får tillgång till information först efter recceperioden är avklarad.  

• Bland styrelsen råder en enighet om att det kan finnas en nytta med att ha två 

recceombud och att det kan vara en bra idée att testa om det finns två lämpliga 

kandidater.   

 

13 § STIPENDIENÄMNDENS FÖRSLAG  

Föredrag: Johan Håård 

 Bilaga: Ett första urval och Kandidater VT24 

Bakgrund: Johan Håård kommer att presentera förslag på stipendiater 2024. 

Stipendienämnden önskar styrelsens åsikt i frågan och ett beslut ska tas på det här 

mötet.  

 

Kriterium för att tilldelas stipendiet lyder enligt följande:  

 

Stipendium delas ut till ”studerande medlem som visat prov på utmärkt 

studiebegåvning”.  

 

Johan Håård presenterade kandidaterna. Beräkningen av betyg har utgått från den 

metod som används av bland annat domstolsverket. Vi tolkar ”studerande medlem 

som visat prov på utmärkt studiebegåvning” som de kandidater med högst betyg 

på flest antal avklarade terminer (högst antal högskolepoäng).   

 

Utifrån kriteriet ansågs William Söder Hägg, Hugo Sjölin, Hannes Junker och 

Erik Sjögren Tergius vara de kandidater som bäst uppfyllde stipendiereglementes 

kriterium.   

 

De ansågs också vara rimligt att dessa fyra får dela lika på den totala 

stipendiesumman om 50 000 kr.  

 

Styrelsen beslutade  

 

Att  tilldela William Söder Hägg, Hugo Sjölin, Hannes Junker och Erik 

Sjögren Tergius Juridiska Föreningen i Uppsalas stipendium på 12 500 kr 

vardera.  
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14 § REFLEKTION OM MÖTET MED SENIORSKOLLEGIET  

Föredrag: Jasmine Carlsson 

Bakgrund: Mötet med seniorskollegiet bjöd på många givande diskussioner. 

Bland annat diskuterades valbarhet enligt stadgarna, jubileumsåret och 

medlemskap för internationella studenter.  

 

Hur ser styrelsen på de diskussioner som fördes och hur vill vi gå vidare framåt?  

 

Styrelsen reflekterade över diskussionerna som fördes och nedan följer några 

punkter:  

 

• Valbarheten utifrån stadgarna. 

• Läxhjälp med ”Nollautanförskapet” diskuterades. Det kan vara ett givande 

samarbete och Vera uppdrar sig att kontaka dem. Ett intyg skulle behövas för 

deltagarna. Det skulle kunna vara en morot för att få våra studenter att vilja 

vara läxhjälpare. 

• Stipendium kommer inte att införas.  

• Diskussion om att lotta ut frackar och klänningar till våra medlemmar. Ett 

alternativ kan vara att lotta ut några personer som får köpa en frack/klänning 

och sedan kvittoredovisa för ersättning (inom givna belopp). Detta för att vi 

inte ska lägga oss i storlek, längd, vikt eller andra uppgifter som kan vara 

känsliga.  

• Det verkar finnas ett intresse för medalj. Nu ska vi ta in offerter trots att det 

på seniors resonerades om att det inte skulle vara. Vem ska ta beslut om 

medalj? Viktigt att alla beslut är förankrade varför beslutet ska diskuteras 

vidare.  

• Gör en ändringspost i budgeten för jubileum. 

• Stående jubileumspunkt som Vera rapporterar på styrelsemöten framöver.  

• Internationell inspark. Svårt när man inte vet vad intresset är. Ska nå ut med 

informationen.  

• Internationella studenter ska kunna gå på gasquer.  

• Vill träffa de nationella studenterna så vi behöver arbeta med bättre 

kommunikationsvägar.  

• En social kväll för utbytesstudenter skulle kunna vara ett alternativ. Vi 

undersöker saken vidare.  

• Ämbetsmän ska också vara på plats.  

• Internationell broschyr som kan skickas ut i samband med välkomstmailet. 

Undersök om universitetet kan hjälpa till med det.  

 

15 §  CASE-SEMINARIER, FÖRELÄSNINGAR OCH STUDIEBESÖK 

Föredrag: Jasmine Carlsson 

Bakgrund: Tanken om case-seminarier fick stort gehör i seniorskollegiet. Det är 

en bra möjlighet för studenter att erbjudas träning i något som många kommer att 

stöta på i arbetssökandet eller arbetslivet. Genom att erbjuda case-träning med 

yrkesverksamma inom olika branscher kan vi också visa studenterna att det finns 

oändligt med karriärmöjligheter. Jag skulle vilja höra tankar och idéer gällande 

hur det här kan gå till i praktiken, vilka vi vill bjuda in samt vem som ansvarar för 
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evenemanget. Därtill vore det intressant att diskutera potentiella föreläsare vi vill 

bjuda in att föreläsa för våra medlemmar. På seniors diskuterades även att JF 

borde se över möjligheten att anordna studiebesök.  

 

Hur skulle vi kunna gå tillväga och vilka platser skulle studenterna vara 

intresserade av att besöka? 

 

Styrelsen diskuterade frågan och nedan följer några punkter från diskussionen:  

 

Case-seminarium  

• Kan anordnas inom ramen för studieförbättrande  

• Se över kontaktnätet och vilka personer som kan tänkas hålla i events.  

• Få upp intresset för medlemmar  

• Rolf har meddelat att han känner flera som skulle kunna hålla i ett case- 

seminarium.  

• Ska inte vara knutet till våra samarbetspartners.  

• Robert tar kontakt med Rolf.  

 

 

Föreläsningar:  

• Relevanta föreläsningar 

• Jubileumsvecka med panelsamtal m.m. skulle kunna vara ett 

föreläsningsformat.  

• Engagerade ämbetsmän.  

• Låta event vara så delaktiga som möjligt i talarsittningarna.  

 

 

Studiebesök 

• T.ex. HFD  

• HD 

• Studieförbättrande 

• Undersök via kontaktnät som redan är etablerat.  

 

 

16 §  NÅGOT KORT OM ENLIGHT-KONFERENSEN I BELGIEN 

  Föredrag: Ellinore Rosvall  

            Bilaga: Program SN Conference  

  Bakgrund: Rapportering från ENLIGHT-konferensen 

 

Rapport från Enlight-konferensen. Bland annat diskuterades kontaktutbyten, 

relationer mellan samarbetsuniversiteten och hur ”Student Network” ska arbeta i 

framtiden.  

 

Det fanns ett stort engagemang och ett starkt intresse för att utveckla samarbetet. 

Däremot är det svårt att i dagsläget redogöra för hur juriststudenter ska kunna 

använda sig av utbytet. Det är inte tydligt i dagsläget.  
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17 §  ÄMBETSMANNAAVSLUTNING 

Styrelsen beslutade 

 

Att  bordlägga punkten och att prata med eventgruppen.  

 

18 § SLABB 

Bakgrund: Återkoppling gällande datum för slabb m.m.  

 

• Datumet för Slabb är inställd den här terminen. Nytt datum är satt till 4:e 

oktober på Värmlands nation.   

 

19 § ANMODNINGSLISTA BAL + ÄMBETSMANNASKAP  

• Tagit bort flera föreningar från anmodningslistan pga. platsbrist.  

• KDADs ledningsgrupp vill ha biljetter. Är det möjligt att bli anmoda? Finns 

inte anledning i dagsläget eftersom de inte är ämbetsmämn. Ska de få 

ämbetsmannaförmåner? Ledningsgruppen arbetar mycket och vi 

uppmärksammar deras jobb. Det är tunga poster som arbetar hårt och vars 

arbete gynnar JF, men i dagsläget kan vi inte öppna upp den möjligheten. 

Kommer inte ha rätt till förköp som ämbetsmän.  

• Vår invändning är att det urholkar ämbetsmannastatusen. Vi kan inte utöka 

hur mycket som helst eftersom syftet med att vara ämbetsman i så fall 

minskar. Vårt primära intresse är att det ska vara så attraktivt som möjligt att 

vara ämbetsman hos oss.  

• Framöver kan det diskuteras hur vi fortsatt kan hjälpa KDAB att bli så 

attraktivt som möjligt att engagera sig i.  

 

20 §  SPONSORSPAKET. 

• Vera presenterade sponsorsmailet som ska skickas ut till potentiella 

samarbetspartners.  

• Styrelsen diskuterade att vissa ändringar behöver göras innan mailet skickas 

ut. Efter dessa ändringar kan mailet skickas ut. 

 

21 § ÖVRIGA PUNKTER  

• Klädbytardag kommer att hållas på Jontes Stuga i april.  

• Embla Persson blir stämmoordförande.   

• Marknadsföring gällande stämma diskuterades. Kommer att börja från och 

med 1 april.  

• Till nästa styrelsemöte ska vi ha listan färdigt eller eventuellt på PC.  

• Kom ihåg alla handlingar till seniors så att vi kan diskutera med dem.  

 

22 § ORDET FRITT 

 

23 §  MÖTETS AVSLUTANDE   

Jasmine Carlsson avslutade mötet kl. 20:24.  

 


